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 PROTOKÓŁ NR 36/21 
POSIEDZENIA KOMISJI DS. EDUKACJI, KULTURY, SPORTU I ORGANIZACJI 

POZARZĄDOWYCH RADY POWIATU W GRYFINIE 
z dnia 23 listopada 2021 r. 

 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 12:00 i trwało do 12:50 w zdalnym trybie obradowania.  
W posiedzeniu udział wzięło 5 członków komisji (lista obecności - zał. nr 1), Wicestarosta 
Gryfiński Ewa Dudar, Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk, Sekretarz Powiatu Andrzej 
Krzemiński, Przewodniczący Rady Roman Michalski, Dyrektor Centrum Placówek 
Opiekuńczo-Wychowawczych w Chojnie Lidia Tomin, Dyrektor Specjalnego Ośrodka 
Szkolno-Wychowawczego w Chojnie Edward Piotrowski, Naczelnik Wydziału Edukacji, 
Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień, Zastępca Naczelnika Wydziału 
Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego Anna Nikitińska, Naczelnik 
Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Karina Osińska, Naczelnik Wydziału 
Komunikacji i Transportu Aneta Płóciennik-Śmiałkowska, Naczelnik Wydziału Zarządzania 
Kryzysowego Waldemar Derkacz. Posiedzenie otworzył, stwierdził kworum i poprowadził 
Przewodniczący komisji Remigiusz Rzepczak. Głównym tematem posiedzenia była analiza  
i opiniowanie projektów uchwał na XXXII sesję Rady Powiatu w Gryfinie oraz zapoznanie 
się z bieżącą działalnością Centrum Placówek Opiekuńczo-Wychowawczych i Specjalnego 
Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Chojnie. 
 
Ad. 2  
Porządek obrad 36 posiedzenia Komisji do spraw Edukacji, Kultury, Sportu i Organizacji 
Pozarządowych Rady Powiatu w Gryfinie został przedstawiony i stanowi zał. nr 2. 
 
Ad. 3  
Protokół nr 35/21 posiedzenia Komisji do spraw Edukacji, Kultury, Sportu i Organizacji 
Pozarządowych z dnia 4 października 2021 r. został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.4 Analiza i opiniowanie projektów uchwał na XXXII sesję Rady Powiatu w Gryfinie. 
 

I. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia „Programu 
współpracy Powiatu Gryfińskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2022 roku” (druk 
nr 2/XXXII): 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

(5 za; 0 przeciw; 0 wstrz. się). 
 
II. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie określenia zasad udzielania 

dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 
przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub ujętym w gminnej ewidencji 
zabytków, położonym na terenie powiatu gryfińskiego (druk nr 3/XXXII): 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

(5 za; 0 przeciw; 0 wstrz. się). 
 

W tym momencie posiedzenie opuściła Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  
i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień 
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III. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie ustalenia rozkładu godzin 
pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Gryfińskiego na 2022 r. (druk  
nr 4/XXXII): 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

(5 za; 0 przeciw; 0 wstrz. się). 
 
IV. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody  

na dokonanie zamiany nieruchomości (druk nr 5/XXXII): 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
(5 za; 0 przeciw; 0 wstrz. się). 

 
V. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody  

na nabycie nieruchomości na rzecz Powiatu Gryfińskiego (druk nr 6/XXXII): 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
(5 za; 0 przeciw; 0 wstrz. się). 

 
W tym momencie posiedzenie opuściła Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego Anna Nikitińska 
 
VI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wprowadzenia zakazu 

używania jednostek pływających napędzanych silnikami spalinowymi na wodach 
Jeziora Strzeszowskiego położonego na terenie gminy Trzcińsko Zdrój (druk  
nr 7/XXXII): 

 
Sekretarz Powiatu Andrzej Krzemiński powiedział, że regulacje przedstawione  
w projekcie uchwały zostały uzgodnione z Burmistrzem Trzcińsko-Zdrój, który jest  
za wprowadzeniem zakazu używania jednostek pływających wyposażonych w silniki 
spalinowe o mocy powyżej 6 KM na wodach Jeziora Strzeszowskiego, jednak bez ograniczeń 
terenu. W podjętej uchwale była wyznaczona odległości co najmniej 50 m od linii brzegowej 
jeziora, ale nie było ograniczeń związanych z mocą silnika. Zmiana wynika z analizy 
przeprowadzonej przez Burmistrza, spotkań z mieszkańcami.  Burmistrz zmienia swoje 
zdanie w stosunku do wcześniejszej uchwały. Dodał, że na posiedzeniu obecna jest również 
Naczelnik Wydziału „OŚ”, która może udzielić bardziej szczegółowych odpowiedzi na 
ewentualne, dodatkowe zapytania. 
 
Radny Jerzy Domaradzki zapytał, jakiego rodzaju są to jednostki pływające. 
 
Sekretarz Powiatu Andrzej Krzemiński odpowiedział, że projekt uchwały nie wyróżnia 
jednostek, są to zarówno skutery jak i łodzie, tylko moc silnika, która przeznaczona jest do 
łódki np. 2-3 osobowej. 
 

Komisja przyjęła większością głosów przedstawiony projekt uchwały. 
(3 za; 1 przeciw; 1 wstrz. się). 

 
W tym momencie posiedzenie opuściła Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa 

i Leśnictwa Karina Osińska 
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VII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie ustalenia na rok 2022 
wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz 
wysokości kosztów powstałych w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu 
(druk nr 8/XXXII): 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

(5 za; 0 przeciw; 0 wstrz. się). 
 

W tym momencie posiedzenie opuściła Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Aneta 
Płóciennik – Śmiałkowska 

 
VIII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej gminie Gryfino (druk nr 9/XXXII): 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
(5 za; 0 przeciw; 0 wstrz. się). 

 
W tym momencie posiedzenie opuścił Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego 

Waldemar Derkacz 
 

IX. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu  
na 2021 rok (druk nr 10/XXXII): 

 
Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk przedstawiła zmiany do budżetu powiatu na 2021 r., 
zgodnie z uzasadnieniem i załącznikami do projektu uchwały.  
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
(5 za; 0 przeciw; 0 wstrz. się). 

 
X. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2021-2039 (druk  
nr 11/XXXII): 

 
Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk powiedziała, że do projektu uchwały dołączone zostały 
szczegółowe objaśnienia. Przedmiotowy projekt uchwały jest odzwierciedleniem 
wprowadzonych zmian do budżetu wynikających ze wcześniejszego projektu uchwały. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
(5 za; 0 przeciw; 0 wstrz. się). 

 
Ad.5 Zapoznanie się z bieżącą działalnością Centrum Placówek Opiekuńczo- 

Wychowawczych w Chojnie. 
 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyła Dyrektor Centrum Placówek Opiekuńczo- 
Wychowawczych w Chojnie Lidia Tomin  

 
Przewodniczący Remigiusz Rzepczak odnosząc się do bieżącej sytuacji jednostki, zapytał, o 
jej funkcjonowanie w związku z sytuacją pandemiczną wywołaną koronawirusem. 
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Dyrektor Centrum Placówek Opiekuńczo-Wychowawczych w Chojnie Lidia Tomin 
odpowiedziała, że żaden z pracowników jednostki nie jest zarażony ani nie przebywa na 
kwarantannie. Jeżeli chodzi o wychowanków to trójka z jednostki w Chojnie przebywa na 
kwarantannie ze względu na kontakty w szkole. Osoby te są odizolowane w specjalnie 
przygotowanych pomieszczeniach. W jednostce przestrzegane są wszelkie zasady 
bezpieczeństwa, stosują się do wszelkich zaleceń. Na ten moment nie ma niepokojących 
sytuacji. W przypadku ewentualnej nauki zdalnej jednostka jest do niej przygotowana, 
otrzymała 40 laptopów wraz z oprogramowaniem.  
 
Przewodniczący Remigiusz Rzepczak powiedział, że życzy jednostce, aby w zdrowiu 
przetrwała ten trudny czas. Następnie zapytał, czy jednostka zaopatrzona jest w potrzebne 
środki ochrony osobistej. 
 
Dyrektor Centrum Placówek Opiekuńczo-Wychowawczych w Chojnie Lidia Tomin 
odpowiedziała, że tak. Jednostka w tym zakresie ma jeszcze nagromadzone zapasy, gdyż 
otrzymali je od różnych instytucji. Dodała, że ma nadzieję, iż nie będzie takiej sytuacji,  
że wszystko zostanie pozamykane, ponieważ wówczas jednostce naprawdę będzie trudno. 
Będzie potrzebna dodatkowa obsada, obecnie jest jeden wychowawca dyżurujący.  
W przypadku zdalnego nauczania i ewentualnych zwolnień lekarskich, czy zasiłków, jak kto 
miało miejsce wcześniej zwłaszcza wśród wychowawców, to będzie trudność.   
 
Przewodniczący Remigiusz Rzepczak zapytał, czy są zapytania do Dyrektora Centrum 
Placówek Opiekuńczo-Wychowawczych w Chojnie.  
 
Radna Aleksandra Misiuna-Gólcz odnosząc się do opieki prawnej sprawowanej nad 
wychowankami zapytała, ile wychowanków jest pod opieką wychowawcy. 
 
Dyrektor Centrum Placówek Opiekuńczo-Wychowawczych w Chojnie Lidia Tomin 
odpowiedziała, że wychowawca prowadzi indywidualne plany pomocy dla dziecka i zgodnie 
z przepisami wychowawca może mieć pod swoją pieczą 5 wychowanków. Wiąże się to ze 
zindywidualizowaną pracą z dzieckiem, tj. z prowadzeniem dokumentacji, wizytami 
lekarskimi, czy robieniem zakupów z dzieckiem. Dodała, że jeżeli wychowawca nie jest 
wyznaczony sądownie na prawnego opiekuna, to nie jest to opieka prawna. Opiekunem 
prawnym może być  rodzic, który ma ograniczone prawa rodzicielskie przez to, że dziecko 
zostało umieszczone w placówce.  
 
Radna Aleksandra Misiuna – Gólcz odnosząc się do przypadku w którym wychowawca jest 
opiekunem prawnym wychowanka zapytała, czy wówczas wychowawca ma obowiązek 
jechać np. do szpitala z dzieckiem, które w ciągu tygodnia przebywa w ośrodku, internacie. 
 
Dyrektor Centrum Placówek Opiekuńczo-Wychowawczych w Chojnie Lidia Tomin 
odpowiedziała, że w takiej sytuacji placówka ma obowiązek zapewnić opiekę dziecku. 
Wiadomym jest, że jeżeli  wychowawca w chwili zajścia nie ma dyżuru albo przebywa poza 
miejsce zamieszkania, to wówczas w Jego zastępstwie jedzie inny wychowawca. Placówka 
stara się, aby był to wychowawca, pod którego opieką jest dziecko, ale w dobie pandemii 
różnie to bywa, występują zwolnienia lekarskie itd. W normalnym czasie powinien być 
wychowawca, który prowadzi wychowanka, oczywiście w miarę posiadanych przez placówkę 
kompetycji,. W przypadku umieszczenia dziecka w szpitalu potrzebny jest opiekun prawny,  
a jest nim rodzic, to jest wymagana jego obecność. 
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Radna Aleksandra Misiuna - Gólcz powiedziała, że chodzi jej o konkretną sytuację, kiedy 
wychowawca jest opiekunem prawnym, występuję nagła potrzeba w nocy, wiadomo, że tak 
jak pani Dyrektor wspomniała, nie zawsze jest taka możliwość. 
 
Dyrektor Centrum Placówek Opiekuńczo-Wychowawczych w Chojnie Lidia Tomin 
odpowiedziała, że w pierwszej kolejności jedzie wychowawca, który ma przypisaną pieczę do 
dziecka. Następnie wychowawca dyżurujący albo inny wychowawca z grupy, który zna 
dziecko.  
 
Radna Aleksandra Misiuna-Gólcz zapytała, czy placówka korzysta z projektów poza 
pomocą finansową płynącą z Powiatu. 
 
Dyrektor Centrum Placówek Opiekuńczo-Wychowawczych w Chojnie Lidia Tomin 
odpowiedziała, że jednostka wspierana jest przez prywatnych sponsorów, trzy stowarzyszenia 
wspiera wychowanków w Trzcińsku-Zdroju, jedno stowarzyszenie wspiera wychowanków w 
Chojnie. W najbliższym czasie jednostka będzie brała udział w projekcie na mieszkania 
wspomagane. Dyrektor dodała, że dzieci biorą udział w różnego rodzaju konkursach. 
Wychowanka placówki zajęła trzecie miejsce w Ogólnopolskim konkursie Omeny Mensah, z 
tego tytułu placówka otrzymała bon finansowy w postaci zakupu sprzętu AGD na kwotę 
5 000,00 zł. Finalistka otrzymała dodatkowo bon finansowy na zakup odzieży na kwotę 
500,00 zł. Dodatkowo wyjdzie kolekcja obuwia, gdzie dzieci otrzymają obuwie  
z logo. Dzieci brały również udział w konkursie plastycznym Dream Team, w wyniku którego 
otrzymają środki finansowe w kwocie 3 500,00 zł na potrzeby wychowanków. Dzieci dzięki 
sponsorom korzystają również z wyjazdów letnich jak i zimowych. 
 
Radna Aleksandra Misiuna-Gólcz zapytała, czy z takich wyjazdów korzysta cała grupa, czy 
tylko określona liczba wychowanków. 
 
Dyrektor Centrum Placówek Opiekuńczo-Wychowawczych w Chojnie Lidia Tomin 
odpowiedziała, że różnie, w zależności od liczby finansowanych miejsc. Można powiedzieć, 
że jest to pewnego rodzaju forma nagrody. Czasami wyjazdy finansowane są dla wszystkich 
dzieci, jak np. wyjazd do Karpacza. Wówczas zgoda została wydana sądownie na taki wyjazd, 
obecni byli wychowawcy. Trzeci raz z rzędu dzieci wraz z wychowawcami byli w 
Grospinow, corocznie ok. ośmioro dzieci wypoczywa w tym miejscu. Dzięki Caritas 
odbywały się wyjazdy dla dzieci. W te wakacje dzieci były również nad morzem.  
 
Radna Aleksandra Misiuna-Gólcz zapytała, czy są dzieci, które nie korzystają z takich 
wyjazdów. 
 
Dyrektor Centrum Placówek Opiekuńczo-Wychowawczych w Chojnie Lidia Tomin 
odpowiedziała, że placówka stara się, aby wszystkie dzieci korzystały z wyjazdów, jednak są 
również dzieci starsze, które nie chcą korzystać z uwagi np. na możliwość spędzenia okresu 
wakacyjnego lub ferii w domach rodzinnych lub w zaprzyjaźnionych rodzinach.  
 

W tym momencie posiedzenie opuściła Dyrektor Centrum Placówek Opiekuńczo-
Wychowawczych w Chojnie Lidia Tomin 
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Ad.6 Zapoznanie się z bieżącą działalnością Specjalnego Ośrodka Szkolno-
Wychowawczego w Chojnie. 

 
Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczył Dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Chojnie Edward Piotrowski  
 
Przewodniczący Remigiusz Rzepczak zapytał o obecną sytuację w placówce w związku  
z pandemią wywołaną koronawirusem. Czy obecna sytuacja znacząco wpływa na działalność 
Ośrodka? 
 
Dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Chojnie Edward Piotrowski 
odpowiedział, że Ośrodek pracuje w trybie stacjonarnym, na ten moment nie ma 
stwierdzonych przypadków zachorowań. Nauczyciele w znaczącej większości są zaszczepieni 
podwójną dawką, niektórzy podjęli już szczepienie dawką przypominającą. We wrześniu, 
poprzez placówkę, zostało zaszczepionych ośmioro wychowanków. Kilkunastu 
wychowanków zostało zaszczepionych poprzez rodzinę. Placówka od początku pandemii, 
poza jednym okresem, w którym dwoje uczniów było na kwarantannie, pracuje stacjonarnie. 
Jednostka jest zabezpieczona w środki do dezynfekcji. Z Ministerstwa otrzymali pojemniki 
bezdotykowe do dezynfekcji, bramki służące do pomiarów temperatury. Wszelkie wymogi są 
przestrzegane, jednostka postępuje zgodnie z procedurami. Imprezy organizowane są  
z zachowaniem środków bezpieczeństwa, są zachowane odpowiednie odległości.  
 
Przewodniczący Remigiusz Rzepczak pożyczył jednostce, aby w zdrowiu przetrwała ten 
trudny czas. 
 

W tym momencie posiedzenie opuścił Dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno-
Wychowawczego w Chojnie Edward Piotrowski 

 
Ad.7 Sprawy różne, informacje i wolne wnioski. 
 
Zapytania Radnego Jerzy Domaradzkiego: 
- o obecny etap realizacji inwestycji dot. przebudowy ścieżki pieszo-rowerowej na odcinku 
Moryń-Przyjezierze (zapytanie znak: BRZ.0012.2.36.2021 wraz z odpowiedzią –  zał. nr 3); 
- z jakich powodów został wstrzymany przetarg na działkę nr 184/16 w Bielinie, Gmina 
Moryń, co dalej będzie się działo z tą działką (ponowne zapytanie znak: BRZ.0012.2.36.2021 
wraz z odpowiedzią – zał. nr 4). 
 
Sekretarz Powiatu Andrzej Krzemiński odnosząc się do pierwszego zapytania Radnego 
odpowiedział, że została wybrana jedna z dwóch koncepcji proponowanych przez Wydział 
Zarządzania Drogami i wybrana koncepcja ma być podstawą do opracowania dokumentacji 
projektowej. Natomiast odnosząc się do drugiego zapytania odpowiedział, że odpowiedzi 
udzieli Wydział Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego. Na ten moment 
nie posiada informacji o dalszym przebiegu sprawy. 
 
Wicestarosta Gryfiński Ewa Dudar dodała, że obecnie sprawa wyjaśniana jest przez 
Wydział „GN”. W związku z tym, że przedmiotowa działka jest własnością Skarbu Państwa 
poprosiła o udzielnie odpowiedzi przez Wydział „GN”. W przypadku pierwszego zapytania 
przez Wydział „ZD”. Koncepcja została wybrana, prace w dalszym ciągu trwają. 
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Radny Jerzy Domaradzki powiedział, że Jego zapytanie jest konsekwencją posiadanych 
informacji w zakresie tego, że został wybrany II wariant koncepcji przebudowy ścieżki 
pieszo-rowerowej. Skarb Państwa na tym wariancie działki przygotowuje działki pod 
sprzedaż. Radny zapytał, czy prowadzona jest w tej sprawie korespondencja z Agencją 
Skarbu Państwa. 
 
Wicestarosta Gryfiński Ewa Dudar poprosiła o uszczegółowienie zapytania. 
 
Radny Jerzy Domaradzki powiedział, że przedstawiciele Powiatu powinni się tym 
interesować i wiedzieć, jak to jest. Radny dodał, że dowiedział się i pracownicy  
Powiatu również powinni o tym wiedzieć. 
 
Wicestarosta Gryfiński Ewa Dudar powiedziała, aby ten zarzut uwzględnić w odpowiedzi 
merytorycznego wydziału – ZD. 
 
Sekretarz Powiatu Andrzej Krzemiński odpowiedział, że opracowanie dokumentacji 
budowalnej, a później uzyskanie pozwolenia na budowę na każdą inwestycję wiąże się  
z prowadzeniem uzgodnień inwestorskich, jak np. ustaleniem właścicieli sąsiednich działek. 
Jest to niezbędna czynność, aby uzyskać pozwolenie na budowę. Jeżeli Skarb Państwa 
poczynił wcześniej czynności, które nie zostały uzgodnione w opracowanej koncepcji  
to będzie trzeba to zmienić, aczkolwiek zostanie to ponownie sprawdzone i zweryfikowane. 
 
Radny Jerzy Domaradzki zapytał, co w sytuacji, kiedy Skarb Państwa wcześniej sprzeda 
działki. Czy wówczas Powiat będzie odkupywać nieruchomości od nowych właścicieli na 
potrzeby wykonania ścieżki pieszo-rowerowej. Dla Radnego jest to śmieszne, idzie to jak 
„krew z nosa”. Radny mówi o tym od trzech lat, dokumentacja powinna zostać już dawno 
wykonana, a wariant powinien zostać wybrany dwa lata temu, a nie teraz. 
 
Sekretarz Powiatu Andrzej Krzemiński odpowiedział, że takie zdanie mogą usłyszeć od 
wszystkich mieszkańców wszystkich miejscowości z terenu Powiatu, którzy chcą,  
aby najpierw była robiona u nich ścieżka, chodnik i remontowana droga. Są pewne priorytety  
i muszą postępować zgodnie z przyjętym harmonogramem.  
 
Radny Jerzy Domaradzki powiedział, że Powiatowi chyba na tym nie zależy. 
 
Wicestarosta Gryfiński Ewa Dudar odpowiedziała, że jest to odrębne zdanie Radnego. 
 
Zapytanie Radnego Bartosza Biegusa: 
- czy budowa chodnika w m. Kartno zostanie dokończona w tym roku (zapytanie znak: 
BRZ.0012.2.36.2021 wraz z odpowiedzią – zał. nr 5). 
 
Sekretarz Powiatu Andrzej Krzemiński odpowiedział, że do końca tego roku żadne 
inwestycje drogowe nie są planowane, prowadzone są jeszcze remonty, które trzeba 
zakończyć przed nastaniem zimy. 
 
Radny Bartosz Biegus powiedział, że kostka została zakupiona, kwestia jej położenia. 
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Sekretarz Powiatu Andrzej Krzemiński odpowiedział, że musi to sprawdzić w Wydziale  
„ZD”. Możliwe, że prace zostały zaplanowane, aczkolwiek sądzi, że nie. 
 
 
Na tym zakończono 36 posiedzenie komisji o godz. 12:50. 
 
 
Protokół sporządziła: 
 

Magdalena Romankiewicz  
 

 

 Przewodniczący Komisji 

 

 Remigiusz Rzepczak 


